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Мотиваційний лист на заміщення посади:

директора Івано-Франківського центру сучасного мистецтва 

Прізвище та ім’я: Клицюк Ірина 

Адреса: м. Івано-Франківськ 

Д ата: 20.07.2016

Для мене сучасне мистецтво -  це неформальне, незвичайне, незрозуміле, 

місцями надзвичайне і зухвале, але все ж мистецтво, яке має структуру і 

підкоряється законам естетики.

У всіх країнах, культура є показником розвитку суспільства, його 

демократичності й толерантності. Саме сучасне мистецтво здатне сформувати 

позитивний імідж країни. Я бачу місію ЦСМ не тільки у формуванні 

цивілізованого арт-ринку, але і в створенні позитивного іміджу сучасного 

українського мистецтва. Це буде центр не "тільки" проведення виставок і творів 

мистецтва, а й динамічний форум для соціальної взаємодії, розвитку 

середовища розуміння й підтримки серед художніх і також спільнот з іншими 

дисциплінами, такими як література, театр, кіно і т.д. Я вважаю, що центр 

сучасного мистецтва повинен стати платформою для діалогу між місцевою та 

міжнародною арт-сценами, спрямованою на заохочення інноваційності, 

стимулюючи співпрацю, поєднуючи національну ідентифікацію та міжнародні 

виклики, популяризуючи якісне мистецтво та художнє сприйняття.

На даний момент, на мою думку, для центру сучасного мистецтва 

основним є маркетинг. Я вважаю, що підвищення інформованості та 

поширення сучасного мистецтва серед широкої громадськості, їхня співпраця є 

одним із найважливіших питань. Центр сучасного мистецтва повинен бути 

легко доступним у інформаційному просторі. Завдяки творчості «вмикаються» 

тонкі емоційні моменти, формуються гуманні цінності та певний рівень 

культури в суспільстві. Я збираюсь розповісти всім, що мистецтво це важливо.

Дуже наі ' озитивний результат.

З повагою, Ірина Клицюк


